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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 26. července 2017 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost 425, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, 

Petr Šafařík, Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo  

Omluveni: Tomáš Kňourek místopředseda Rady ČRo, Miroslav Dittrich, členové Rady ČRo   

DK:  Filip Hejl, předseda dozorčí komise 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 12. 7. 2017 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Výjezdní zasedání Rady – Francie, České Budějovice - Zlín 

 

5. VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – stav 7. minitendru 

 

 

6. Setkání s vedením ČRo 10.45 hod, Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo, Jiří 

Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 
- výjezdní zasedání Rady – ČRo České Budějovice a Zlín 

- příprava veřejné schůze 

- různé 

 

 

7. Příprava veřejné schůze 

 

8. Stížnosti a podněty posluchačů   

 

9. Různé- VZ právní služby, Francie 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 12. 7. 2017 - k zápisu s doplněním od P. Šafaříka již 

nebyly žádné připomínky. 

 
3) Informace z DK – H. Dohnálková připomněla veřejnou zakázku na právní služby pro Radu ČRo, 

připomínky k upravené zadávací dokumentaci od DK nepřišly, nicméně ze zápisu z jednání DK je 

patrno, že dozorčí komise se touto zakázkou zabývala.  

Následně proběhla podrobná debata o situaci s touto VZ, na jejímž závěru bylo dohodnuto, že Rada 

ČRo v tuto chvíli nebude žádat znovu vypsání této VZ, o čemž bude předsedkyně Rady informovat 
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GŘ. Radní prověří možnost, v případě potřeby právní rady vysoutěžit ad hoc advokátní kancelář 

formou VZ do finančního objemu 50.000,- Kč pro Radu ČRo napřímo.  

 

V 10.40 přišel na jednání I. Vodochodský. 

 

F. Hejl navrhl oblasti hospodaření, kterými by se chtěla kromě pravidelné agendy zabývat – nadále 

pokračovat kontrolou konzultantů GŘ. Vedení ČRo dodalo jejich seznam a pravidelně dodává výkazy 

práce a finanční ohodnocení, DK si vyžádala ještě plnění.  

Druhou oblastí, kterou by se chtěla DK zabývat, jsou barterové obchody – zde DK narazila na zvláštní 

protiplnění, a proto by se touto oblastí chtěla zabývat podrobněji. Přítomní radní s těmito oblastmi 

kontroly souhlasili.  

Nicméně H. Dohnálková požádala, aby DK předala k tématu kontroly konzultantů generálního ředitele 

Radě nějaký výstup, na základě kterého radní usoudí, zda je nutné se touto agendou i nadále zabývat, 

příp. v jakém rozsahu a režimu. (Kontrola probíhá od února 2017, jak zmínil F. Hejl, na podnět 

jednoho ze členů Rady ČRo.). P. Šafařík připomněl, že se za gen. ředitele P. Duhana objevily 

problémy s doložením práce poradců gener. ředitele, a  uvedl, že se daná problematika týká důležitých 

otázek hospodárnosti a efektivity. P. Šafařík uvítal zájem DK o to tím spíše, že z jiných případů je 

známo, že je třeba prokazovat vykonanou poradenskou činnost, a že R. Zavoral dříve prohlásil i na 

veřejné schůzi, že žádné poradce nemá. 

F. Hejl závěrem přislíbil, že Rada v nejbližších dnech dostane výstup šetření akcí Brexit a Půlstoletí 

s Cimrmanem.  

 

Z jednání odešel F. Hejl.  

 

4) Výjezdní zasedání Rady – Francie, České Budějovice – Zlín - H. Dohnálková vyzvala k debatě 

ohledně výjezdních zasedání Rady do krajských studií ČRo – Zlín a České Budějovice. Po následné 

debatě se přítomní radní shodli na termínech těchto návštěv: 

Návštěva regionálního studia Zlín – odjezd z Prahy v pondělí 30. 10., 31. 10. proběhne jednání 

předsednictva Rady a veřejná schůze, 1. 11. se radní zúčastní slavnostního zahájení rozšířeného 

vysílání. 

Návštěva studia České Budějovice  - odjezd ve středu 29. 11., jednání předsednictva a veřejná schůze  

ve čtvrtek 30. 11. 2017. 

Dále byly stanoveny termíny jednání Rady ČRo do konce roku: 

Listopad: 15. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  30. 11.  jednání předsednictva a veřejná schůze v RS České Budějovice 

Prosinec 13. 12.  13.00 jednání předsednictva 

  20. 12.  10.00 jednání předsednictva 14.00 veřejná schůze 

  

 

5) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – stav 7. minitendru – P. Šafařík informoval o stavu 

veřejné zakázky na 7. minitendr analýz pro potřeby Rady ČRo, analýza na téma vysílání ČRo k zákonu 

o ochraně krajiny a Národnímu parku Šumava by měla být odevzdána do 22. 10. 2017, jak bylo 

sděleno vedením ČRo.  

 

6) Setkání s vedením ČRo 11.00 hod, Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, 

ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

- výjezdní zasedání Rady – ČRo České Budějovice a Zlín – H. Dohnálková informovala zástupce 

vedení rozhlasu o termínech plánovaných návštěv Rady v regionálních studiích.  

V pondělí 30. 10. radní odjedou do regionálního studia Zlín, v úterý 31. 10, kdy by rádi uskutečnili 

dopoledne jednání předsednictva a odpoledne veřejnou schůzi, a ve středu 1. 11. se zúčastní 

slavnostního spuštění rozšířeného vysílání studia Zlín. 

Koncem listopadu plánují navštívit studio České Budějovice, ve středu 29. 10. bude odpoledne příjezd 

a prohlídka studia, ve čtvrtek 30. 11. dopoledne jednání předsednictva a odpoledne veřejná schůze 

Rady. 



3 
 

J. Menger přislíbil součinnost v organizaci plánovaných návštěv, upozornil na prostory v Baťově vile 

ve Zlíně, které by byly ideální pro veřejnou schůzi Rady, ale ještě zjistí kapacitu sálu.  

- příprava veřejné schůze – k tomuto bodu nebyly žádné připomínky. 

- různé – J. Menger informoval o podpisu smlouvy 7. minitedru na analýzy pro Radu ČRo, který byl 

včera uskutečněn, a lhůta dodání analýzy je 22. 10. 2017. 

J. Vejvoda uvedl, že si podrobně prostudoval nové vysílací schéma stanice Vltava a radní přítomní na 

jednání 12. 7. se shodli, že se nejedená o zásadní přeformátování stanice, které by musela Rada ČRo 

schvalovat. Nicméně na příští veřejné schůzi, kdy bude Rada toto vysílací schéma projednávat, bude 

zřejmě řada dotazů a možná i zazní nějaká doporučení Rady. Dle dodaného materiálu např. vyplývá, že 

se posune poměr mluveného slova a Radu bude zajímat, jak to ovlivní hudební pořady. V. Jandák 

uvedl, že dle jeho názoru je stanice v současné době dobře postavená a z nového schématu vyplývá 

úbytek hudby, čehož se obává. H. Dohnálková doplnila, že radní se dnes ještě budou novému 

schématu věnovat, a požádala, aby na příští veřejné schůzi byla přítomna ředitelka programu E. 

Hazdrová Kopecká a šéfredaktor P. Fišer pro případné dotazy, což J. Menger přislíbil. 

P. Šafařík upozornil na úmluvu, že materiály od vedení rozhlasu bude Rada dostávat nejméně 48 hodin 

před svým jednáním, což nebylo v případě informací k 7. minitendru a průzkumu k Rádiu Junior 

dodrženo. J. Menger namítl, že si není vědom, že by k dodání těchto materiálům byl stanoven nějaký 

termín, nicméně se za opoždění omlouvá. H. Dohnálková dodala, že požadavek na průzkum pro Rádio 

Junior zazněl na minulé veřejné schůzi a termínem bylo jako obvykle myšleno dodání do další veřejné 

schůze. 

  

7) Příprava veřejné schůze – P. Šafařík navrhl text usnesení na dnešní veřejnou schůzi týkající se 

informace o pořadech věnovaných v ČRo tématům daňových rájů a organizovaných mezinárodních 

daňových podvodů; usnesení navrhl na základě své rešerše ve dvou webových vyhledávačích a v 

internetovém archivu ČRo, jejíž výsledky e-mailem zaslal v předchozích dnech všem radním. Proběhla 

debata přítomných radních, na jejímž závěru se radní shodli dnes toto usnesení do programu 

nezařazovat, ale dotázat se vedení rozhlasu na vyhledávání odvysílaných příspěvků z archivu ČRo, aby 

měli radní dostatek času se s problematikou daného tématu seznámit a zanalyzovat odvysílané pořady. 

 

 8) Stížnosti a podněty posluchačů  - H. Dohnálková shrnula stížnosti připravené na dnešní veřejnou 

schůzi, za nepřítomného T. Kňourka stížnosti na veřejné schůzi uvede J. Vejvoda.  

 

9) Různé (VZ právní služby, Francie) – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně zahraniční cesty 

Rady do Francie v termínu 20. – 22. 9. 2017. Upozornila na zprávu od vedení ČRo, že by nebylo dobré 

znovu žádat francouzskou stranu o změnu tohoto termínu;  vedení rozhlasu doporučuje cestu 

uskutečnit i v menším počtu radních s jedním zástupcem z mezinárodního oddělení Českého rozhlasu. 

Daný termín vyhovuje pouze P. Šafaříkovi a I. Vodochodskému, proto P. Šafařík navrhl znovu se 

obrátit na nepřítomné M. Dittricha a T. Kňourka, zda by své rozhodnutí nepřehodnotili, a požádal 

předsednictvo Rady, aby o cestě rozhodlo po dohodě s nepřítomnými kolegy. I. Vodochodský uvedl, 

že by nebylo vhodné, aby Radu na této zahraniční cestě zastupovali pouze dva její členové, v tomto 

případě by bylo vhodnější cestu zrušit.  

 

H. Dohnálková zahájila debatu ohledně kritérií odměny generálního ředitele ČRo na druhé pololetí 

roku 2017. Připomněla kritéria, která byla ustanovena na 1. pololetí tohoto roku. P. Šafařík uvedl, že 

nemá velký smysl zařazovat mezi kritéria vyrovnanost rozpočtu (zejména ve vztahu k pololetí ne, 

protože to u pololetí fakticky nelze posoudit, což nedávno zaznělo i od pracovníků ČRo a DK), a 

zdůraznil: i s oporou v zákon o ČRo by se měla příslušná kontrola konaná prostřednictvím Dozorčí 

komise týkat především hospodárnosti a efektivity.  Po následné debatě se radní shodli na těchto 

kritériích pro 2. pololetí 2017: 

1/ Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo     45 % 

2/ Dodržování usnesení Rady ČRo        20 % 

3/ Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů   15 %  

4/ Podíl ČRo na trhu (share) 22, 2%        10 % 
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5/ Dodržování vyrovnaného hospodaření a plánovaného rozpočtu s důrazem na oblasti: 

- výběru rozhlasových poplatků 

- mzdových, personálních a provozních nákladů 

- marketingu, veřejných zakázek, právního poradenství a IT služeb   10 % 

 

Usnesení - stanovení hodnotících kritérií pro odměnu GŘ ČRo na 2. pololetí 2017 bylo zařazeno do 

programu jednání na dnešní veřejné schůzi.  

  

Závěrem proběhla debata ohledně výše mimořádné odměny pro členy dozorčí komise Rady ČRo, kteří 

věnovali velké pracovní nasazení nad rámec běžné agendy ve věci nemovitosti na Špičáku, jejíž prodej 

řešila Rada minulý měsíc. H. Dohnálková ještě zjistí rozsah činnosti jednotlivých členů DK. 

 

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

srpen       16. 8.   13.00 jednání předsednictva     

po 28. 8.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze  

 

září       13. 9.   13.00 jednání předsednictva     

       20. – 22. 9.  zahraniční cesta Paříž  

     27. 9.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

říjen       11. 10.  13.00 jednání předsednictva     

út 31. 10.  10.00 jednání předsednictva + 13.00 veřejná schůze (RS Zlín) 

 

listopad:     15. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  čt 30. 11.  10.00 jednání předsednictva + 13.00 veřejná schůze (RS České Budějovice)  

 

prosinec     13. 12.  13.00 jednání předsednictva 

      20. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

  

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 

 

 


